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Z A P I S N I K 

sa 17. sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati od 14. prosinca 2023. godine početkom u 

10,00 sati prostorijama Općine Murter-Kornati 

 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Krešimir Mudronja, Ivana Šimat, Daniel Ježina, Marko Ježina,  Dorjana 

Juraga,  Jure Mudronja, Maja Barešić 

 

Odsutni: Marko Skračić, Ante Turčinov 

 

Ostali nazočni:  Pročelnica Melanija T. Rameša, Mirjana Jakovljević,  Luka Ježina, Josipa Skračić 

 

Zapisničar: Vesna Juran 

 

Utvrđivanje kvoruma: predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od 

devet vijećnika nazočno sedam vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

 
SAT VIJEĆNIČKIH PITANJA:  
 

Ivana Šimat: žao mi je što nema načelnika, ali s obzirom da se Krešimir Mudronja potencira kao najveći 

problem akvatorija i njegova riva koja je zapravo legalna, odnosno ima lokacijsku dozvolu ishodovanu 

i načelnik je sam rekao, a i znamo za dokument koji je otišao od općine kojim je on dozvolu pokušao 

sabotirati na način da je tražio da se ukine, pa me zanima kakav je stav Općine prema svim drugim 

rivama na Žutu, u Murteru i općenito na našem akvatoriju kad svi znamo da su se prvo u Murteru radile 

rive pa tek onda kuće, da nijedna riva nije legalna, da je upravo predsjednik vijeća ima najčišću situaciju 

i da se jedini potrudio nešto napraviti oko toga i želim pisanim putem dobiti odgovor od načelnika, 

kakav je njegov stav, hoće li prijavljivati sve rive, želi li da se napravi ekocid da se sve sruši pa onda da 

ih gradimo sa nekakvim dozvolama ili da se to proba uklopiti u prostor, kakva je ideja oko toga? Ili se 

problem rješava selektivno, da li je to način nekakvog obračuna 

Daniel Ježina: činjenica je da i na Kornatima također postoje ugostiteljski objekti sa istom 

problematikom kao što je objekt i gospodina predsjednika Vijeća, znači li da smo i mi ugostitelji na 

Kornatima isto izloženi istom problematikom, da li to znači da će općina isto postupiti i sa nama kao 

što je postupila i sa objektom gospodina Mudronje, što se tiče privezišta i pontona. 



Melanija T. Rameša: ja ne znam za nikakav dopis koji je otišao na tu temu iz općine a postavljeno pitanje 

vijećnice Ivane će biti proslijeđeno načelniku pa ćemo vam pismo odgovoriti.  

Krešimir Mudronja: ja se neću uključivati u raspravu s obzirom da ne bi htio privatizirati prostor ionako 

je situacija složena ali mislim da smo svi razumjeli pitanje, a valjda se i odgovor biti konkretan kao i 

pitanje. Ja imam jedno pitanje od zainteresiranog mještanina, kamo idu novci koji nam godinama 

Vodovod uzima za kanalizaciju koje nema na vidiku?  

Melanija T. Rameša: riječ je o sredstvima koja se skupljaju od naknade za razvoj. Mislim da ta sredstva 

idu u Vodovod da se tamo skupljaju na računu. To su sredstva koja se skupljaju namjenski za tu svrhu i 

cilj je izgradnja kanalizacije, a jedan dio sredstava se ulaže u obnovu vodovodne mreže sukladno 

programima koje Vijeće donese krajem kalendarske godine, ako se sjećate bio je plan vodovodne 

mreže za ulicu Lajci i Murterskih braščin. Jedan dio tih sredstava od kanalizacije ukoliko Općina ide u 

realizaciju obnove nove vodovodne mreže.  

Marko Ježina: ja bi se samo nadovezao na ovo pitanje, kad ljudi plaćaju račune jedan dio sredstva ide 

na taj račun od Vodovoda. Da li je taj račun isključivo namijenjen za Murter ili je to nekakav njihov fond 

sa kojim oni mogu i u drugim općinama raditi ili je taj novac namijenjen isključivo za Murter. 

Melanija T. Rameša: a to moramo pitati Vodovod.  

Marko Ježina: jer to se plaća godinama. Koliko se uopće skupilo na tom računu za kanalizaciju?  

Ivana Šimat: ima dosta novaca 

Krešimir Mudronja: možemo li naknadno dobiti odgovor 

Melanija T. Rameša: nije  problem ali treba zvati nekog iz Vodovoda da nam dade taj podatak. Znači 

iznos sredstava i da li su sredstva isključivo namijenjena za Murter. 

Krešimir Mudronja: drugo pitanje, zašto imamo savjetnicu u Turističkoj zajednici koja ništa ne radi a 

prima plaću? Ja o tome ništa ne znam ali ljude to interesira. 

Melanija T. Rameša: mislim da pitanje nije usmjereno na pravo mjesto 

Krešimir Mudronja: koga se treba pitati 

Melanija T. Rameša: ili načelnika, budući je on predsjednik TZ-a ili novu direktoricu TZ-a gospođicu Ines 

Juraga.  

Dorjana Juraga: mislim da je sljedeći tjedan skupština.  

Krešimir Mudronja: imam treće pitanje, ja ću ga pročitati. Zašto „njegovi“ vijećnici, misli se na vijećnike 

suprotne strane, znači da  vas četvero nikad nemaju pitanja te da li je njima ovo sve u redu? Ne znam 

tko je ovo pitao ali čisto prenosim pitanje zajednice.  Eto ja sam postavio tri pitanja 

Melanija T. Rameša: nećemo o tome praviti problem.  

 

 



DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati i dopune 
zapisnika sa 8. sjednice Općinskog vijeća održane 25. svibnja 2022. godine, 

 
2. Prijedlog Odluke o porezima Općine Murter-Kornati, 

 
3. Prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi i drugim potporama Općine Murter-Kornati, 

 
4. Prijedlog Odluke o  uvjetima, visini i načinu ostvarivanja prava na novčanu pomoć za sufinanciranje 

smještaja starijih i nemoćnih osoba u ustanovama za starije i nemoćne, 

5. Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju Odbora za prostorno  planiranje i uređenje. 

 

Krešimir Mudronja: zaključili smo da bi prvu točku trebali odgoditi 

Melanija T. Rameša: zbog dopisa koji je jučer zaprimljen, a odnosi se na nekakve primjedbe na zapisnike 

možemo tu točku dnevnog reda isključiti, pa će ista biti spremna za sljedeću sjednicu  

Krešimir Mudronja: tko je da se prva točka skine sa dnevnog reda?  

 JEDNOGLASNO ZA  
 

NAKON IZMJENA DNEVNI RED GLASI: 

1. Prijedlog Odluke o porezima Općine Murter-Kornati, 
 

2. Prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi i drugim potporama Općine Murter-Kornati, 
 

3. Prijedlog Odluke o  uvjetima, visini i načinu ostvarivanja prava na novčanu pomoć za 

sufinanciranje smještaja starijih i nemoćnih osoba u ustanovama za starije i nemoćne, 

4. Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju Odbora za prostorno  planiranje i uređenje. 

 

 Dnevni red prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

 
1. Prijedlog Odluke o porezima Općine Murter-Kornati 

 
Melanija T. Rameša: izmjena zakona o lokalnim porezima koje su stupile na snagu 5. listopada ove 
godine izbrisane su odredbe kojima se određuje plaćanje prireza i također izmjenama zakona o 
lokalnim porezima određen je raspon od 0.60 do 5 eura po m2 za kojim predstavničko tijelo može 
odrediti visinu za porez za kuće za odmor. Također, izmjenama zakona određeno je da jedinica lokalne 
samouprave mogu svoje odluke mijenjati do 15.12. ove godine, a iste stupaju na snagu sa novom 
godinom sljedeće godine. Sukladno tome izradili smo prijedlog Odluke u kojoj je stari  porez koji se 
odnosi na prirez on je brisan, a jedina izmjena osim navedene je visina poreza za kuće na odmor koja 
se diže na iznos od 4,5 eura po m2 korisne površine kuće za odmor. Ostali iznosi koji se tiču poreza na 
potrošnju, poreza na korištenje javnih površina ostaju isti, jedino su preračunati u eure. Novost je da 
se briše prirez i da se visina poreza kuće za odmor  diže na 4,5 eura m2.  

 



 Prijedlog Odluke o porezima Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 

2. Prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi i drugim potporama Općine Murter-Kornati 
 

Melanija T. Rameša: zakonom o socijalnoj skrbi određeno je da je socijalna skrb djelatnost od javnog 

interesa čiji je cilj davanje pomoći socijalno ugroženim osobama a obuhvaća nekakvu pomoć i podršku 

pojedincu u svrhu unapređenja života te poticanju osnaživanja korisnika radi njihovog aktivnog 

uključivanja u život zajednice. Oblici naknade i potpore i njihov način realizacije navedeni su u članku 

9. prijedloga. Obuhvaća 12 oblika tih potpora te su objašnjeni uvjeti i način za ostvarivanje svake 

pojedine naknade. Naknada za troškove stanovanja, jednokratna naknada, za pogrebne troškove, 

socijalni paketi za novorođenu djecu, za sklopljeni brak, naknada za starije i nemoćne a o njoj ćemo 

spomenuti u točci koja slijedi nakon ove. Ove potpore je općina i do sada isplaćivala. Općina do sada 

nije imala uređenu odluku o socijalnoj skrbi, a kako se izmijenio zakon sve smo obijedili da bude sve na 

jednom mjestu. Stipendije su uključene u ovu odluku ali način ostvarivanja uređen je sa posebnim 

pravilnikom kao i novčana pomoć za smještaj stariji i nemoćnih osoba. 

 Prijedlog Odluke o socijalnoj skrbi i drugim potporama Općine Murter-Kornati prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 

 

3. Prijedlog Odluke o  uvjetima, visini i načinu ostvarivanja prava na novčanu pomoć za 

sufinanciranje smještaja starijih i nemoćnih osoba u ustanovama za starije i nemoćne 

 

Melanija T. Rameša: zbog sve većeg interesa naših mještana za smještajem u ustanovama za starije, a 

osobito iz razloga što na području naše općine ne postoji takva ustanova da je bilo potrebno donijeti 

prijedlog ovakve odluke. Odluka se odnosi na sufinanciranje smještaja u domovima za starije i nemoćne 

na području Šibensko-kninske i Zadarske županije. Osobe koje mogu uputiti zahtjev za isplatu sredstava 

je da imaju prebivalište na području općine Murter-Kornati u neprekidnom trajanju od 20 godina. 

Novčana pomoć bi glasila nekih   300 eura mjesečno po korisniku. Sredstva će se dodjeljivati na temelju 

zaključka kojeg donosi jedinstveni upravni odjel. Nakon ove odluke ide javni poziv mještanima. 

Daniel Ježina: tih 300 eura koliko pokriva posto stvarnog troška 

Katarina B. Katić: čak malo i više.  

Ivana Šimat: ovakva potreba je postojala i puno prije i iznimno mi je drago da se raspravlja o ovoj točci 

i da je jedan naš amandman izveden do kraja.  

 Prijedlog Odluke o  uvjetima, visini i načinu ostvarivanja prava na novčanu pomoć za 

sufinanciranje smještaja starijih i nemoćnih osoba u ustanovama za starije i nemoćne 

prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

 

 



4. Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju Odbora za prostorno  planiranje 

i uređenje 

 

Melanija T. Rameša: dosadašnja predsjednica Sandra Bašić zbog promjene prebivališta više nije 

vijećnica pa samom tom činjenicom više ne može biti ni predsjednica ovog odbora. Potrebno je 

imenovati novog predsjednika. Imamo  prvi  prijedlog a to je  Jure Mudronja,  

Krešimir Mudronja: tko je za prijedlog da Jure Mudronja bude predsjednik Odbora za prostorno 

planiranje i uređenje?  

 Prijedlog je prihvaćen sa 4 glasa ZA i 3 SUZDRŽANA 

 
Sjednica Općinskog vijeća završena je u 10,35 sati. 

 

 

Zapisničar:         Predsjednik: 

Vesna Juran         Krešimir Mudronja 

 


